
Dana 01. travnja 2022. godine, s početkom u 13,00 sati, održana je 6. sjednica Gradskog vijeća 

Grada Vodica u dvorani Kulturnog Centra Vodice.  

 

Na sjednicu su pozvani sljedeći gosti: Atletski klub "Okit-Vodice", Biciklistički klub "Top sport", 

Biljarski klub "Hustler academy", Boćarski klub "Sveti Ivan Grabovci", Boćarski klub 

"Vodice", Boćarski klub "Čista Velika", Brdsko-biciklistički klub "Orlov krug", Jedriličarski 

klub "Tijat", Karate klub "Okit", Kickboxing klub "Hrvatski branitelj dragovoljac", 

Malonogometni klub "Gaćelezi", Malonogometni klub "Grabovci", Malonogometni klub 

"Heroji 2007", Malonogometni klub "Čista Velika", Nogometni klub "Vodice", Odbojkaški 

klub "Vodice", Petanque klub "Vodice", Pikado klub "Sveta Ana", Rukometni klub "Vodice", 

Sportsko penjački klub "Balans", Streljački klub "Vodice", Teakwondo klub "Hrvatski branitelj 

dragovoljac", Twirling klub "Vodice", Vaterpolo klub "Vodice", Ženski košarkaški klub 

"Vodice" i Zajednica sportova grada Vodica. 

 
Gradsko vijeće Grada Vodica je s 9 glasova „za“ usvojilo sljedeći dnevni red: 

 

1. Stanje sportske infrastrukture na području Grada Vodica, 

2. Aktualna problematika sportskih udruga na području Grada Vodica. 

 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. 

 

Na prijedlog Predsjednika gradskog vijeća Grada Vodica, gosp. Marka Mačukata s 9 glasova „za“, 

predložene dvije točke dnevnog reda su objedinjene. 

 

U trenutku glasovanja na sjednici je bilo nazočno 9 vijećnika. 

 

Vijećnica, gđa. Meri Bandl Valeš održala je uvodno izlaganje. 

Nakon toga govorio je predsjednik Zajednice sportova grada Vodica, gosp. Daniel Reljić i 

gradonačelnik Grada Vodica, gosp. Ante Cukrov. 

 

Na 6. sjednici Gradskog vijeća Grada Vodica, u raspravi su sudjelovali i predstavnici Sportsko 

penjačkog kluba "Balans", Malonogometnog kluba "Heroji 2007", Streljačkog kluba "Vodice", 

Ženskog košarkaškog kluba "Vodice", Odbojkaškog kluba "Vodice", Jedriličarskog kluba "Tijat", 

Nogometnog kluba "Vodice", Petanque kluba "Vodice" te gradonačelnik Grada Vodica, gosp. Ante 

Cukrov, Predsjednik Gradskog vijeća Grada Vodica, gosp. Marko Mačukat, vijećnica, gđa. Meri 

Bandl-Valeš, vijećnik, gosp. Ivica Slavica. 

 

Sjednica je zaključena u 15,03 sati. 

 

 


